
Informace z radnice 

• Koncem října uzavřelo město s vlastníkem budovy zdravotního střediska nájemní smlouvu 

na pronájem ordinace po doktoru Koubovi. Lékařskou praxi by zde měla zahájit od nového 

roku MUDr. Jitka Čechová, která zvítězila v konkurzu na nového poskytovatele 

zdravotnických služeb. Než se vyřídí administrativní záležitosti, proběhne nezbytná 

příprava ordinace k zahájení provozu.  

• Jedním z prvních úkolů nového zastupitelstva je příprava rozpočtu na rok 2019. Rozpočet 

by měl být schválen jako vyrovnaný na prosincovém zasedání. Sestavení vyrovnaného 

rozpočtu nebude jednoduché. Znepokojující je postupný trvalý nárůst provozních výdajů. 

Budeme hledat úsporná opatření k jejich omezení. 

• Byla dokončena projektová dokumentace a požádáno o vydání stavebního povolení na 

úpravu vestibulu základní školy. Jejím účelem je úprava vstupu a zabezpečení budovy 

školy. Původní předpokládaný rozpočet byl do 2 milionů korun. Předpokládané náklady se 

však vyšplhaly na 5 milionů korun. Realizace projektu tak bude závislá na získání financí 

z cizích zdrojů (dotace). 

• Odborná dendrologická firma provedla zdravotní a bezpečnostní prořez 30 stromů na 

hřbitově. Za prořez město zaplatí 60 tisíc Kč. 

• Začátkem příštího roku by měly být opětovně ošetřeny stromy v dubové aleji na Panské 

cestě. Jedná se o významný krajinný prvek, takže před provedením ošetření musíme 

vyžádat závazné stanovisko Odboru životního prostředí MěÚ v Jindřichově Hradci. 

Předpokládané náklady jsou 450 tisíc korun, které bychom měli vyčlenit v rozpočtu na 

příští rok. 

• Další významný krajinný prvek, který bude potřebovat ošetření, je Palatovka. Nachází se 

zde kolem 130 stromů, převážně lip a dubů. Předběžná prohlídka zdravotního stavu 

stromů ukázala jejich katastrofální stav. Většina stromů je dutých či jinak poškozených a 

nebezpečných. Z těchto důvodů bude muset být co nejdříve pokáceno 10 stromů, které 

nejvíce ohrožují své okolí. 
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